



DV-240SL

锐鹰DV互控系列摄影灯是一款带多灯联控的超智能LED摄影灯。可通过手动触摸调节，选择互控频道，实现多灯色温或亮度同时调节，色温液晶显示屏可手动+触摸屏两种操作方式，多灯联控时，能组成专业演播厅及电影视频拍摄等。比普通摄影灯节能89%，色温的可调范围从3000K-8000K之间任意调节，色显指数Ra95，超大液晶显示，是一款适合于高清视频拍摄、产品广告、宣传片，人物采访、人物摄影、微电影拍摄、专业演播厅、照明等场景使用的环保智能LED摄影灯。

The Mutual control function of Falcon Eyes DV-series LED panels allows you to control color temperature and brightness of different LED lights via 1 DV-LED panel. Various channels can be chosen for better adjustment and a professional studio can hence be set up easily. Saving up to 89% of energy, with adjustable temperature of 3000K - 8000K, High CRI (>95% Ra) and LCD display, DV-series LED panel is your must-have equipment in all videography environment.

型号Model:	DV-240SL	DV-300F2
泡数No. of LED Bulbs:	240 pcs	300 pcs
功率Power:	14W	18W
色温Color Temperature:	3000-8000K	
调光Control:	Variable无极调光	
电压Power Source:	DC 7.4V	
体积Size:	L200 x W280 x H135 mm	L200 x W41 x H145 mm
互控Mutual control:	yes	yes

流明Lux(DV-240SL)		
0.5m	1m	2m
1200	370	100

流明Lux(DV-300F2)		
0.5m	1m	2m
7200	2100	600



DV-300F2

POCKELITE

Selfie-light on Andriod phone / iphone

口袋灯系列 智能手机自拍灯



PATENT PRODUCT!
专利产品



POCKELITE

口袋灯系列

MDV-4806

The MDV-4806 is the mini LED light designed for mobile phones as well as cameras. It can be used for focusing in the dark, and of course taking photos, it is ideal for making video as well. It comes with a set of accessories to equip on smart phones and cameras, the standard color temperature is 5500K, and it could reach 3200K when installed with orange color filter. Power 2W, with 48 pcs of high CRI LEDs reaching Ra 95. Long life span of at least 50000 hours. Internal battery with usage time of 45 minutes once it's fully charged, USB charging cable will be included. This is a compact sized LED light for easy carrying, your best multitasking LED light in the market.

锐鹰MDV-4806是一款迷你型LED补光灯，适用于任何品牌智能手机，具有拍照及摄像补光功能，并有照明功能，使用配件后，能在相机及摄像机上使用，色温5500K，功率2W，使用橙色片可降到3200K，装载48颗进口高色显LED灯珠，灯珠的使用寿命长达5万小时以上，色显指数Ra95，内置锂电池，最大可持续点亮45分钟，配有USB电源线充电，小巧实用，易于携带，是一款多功能新型LED补光灯。

ACCESSORIES 配件:

- 橙色罩 Orange filter / 热靴座 Hot shoe mount /
- 手机座 Smart phone mount / 吸盘 Suction mount /
- USB 充电线 USB charging cable

On/Off 开/关
三种模式可调 Three modes
- 闪光 flashing
- 强光 strong
- 中光 medium

型号Model No.:	MDV-4806
泡数LEDs:	48
功率Power:	2W
色温Color Temp.:	5500K / 3200K
电压Voltage:	5V/1A
体积Size:	68 x 43 x 15mm
净重Net weight:	31g
电池Battery:	370mA
充电时间Charging time:	2 hours
持续时间Working time:	45 minutes
流明Illumination:	46 Lux
照射角度Angle of Illumination:	60°
色显指数CRI:	Ra95
灯珠寿命LED Working Life:	50000 hours
调光Power Control:	3 steps (100% / 50% / Flashing)



Professional LED Panel Smart Phone Control System (Wi-Fi)



LPW-1156TD / LPW-2565TD



TOUCH SCREEN



Smartphone control system

Smartphone control system LPW-1156TD / LPW-2565TD LPW-1728TD

LPW-TD is the latest WIFI control LED light developed by Falcon Eyes Ltd. Users can install our APP on their smart phones and then control the lights through any routers. What is more, a smart phone and a router are good enough to perform Multi-light control! Touch-screen controlling color temperature and brightness separately is another awesome design that you must check-out.

With HIGH CRI (>95%), LCD display and wide adjustable color temperature (3000K – 7000K), LPW-TD light series are well-fitted in video taking, portrait photography and stage performance.



Professional LED Panel



Model :	LPW-1728	LPW-1156TD	LPW-2565TD
LED no. :	1728	1156	256
Power:	104W	70W	128W
Color Temperature:	3000-7000K		
Power Source:	AC Adaptor(SP-AC15V)		
Size:	585 x 350 x 75 mm	340 x 340 x 45 mm	
Net Weight:	5.2KG	2.5KG	
Accessories Included:	AC Adaptor(SP-AC15V), U-Bracket, Bag, Filters		
Optional Accessories:	Li-ion Battery for Video Camera		

*waterproof box(only for 2 lights kit) / LPW-1156TD,LPW-2565TD



LPW-1728TD

LPW-1728TD			
Distance	0.5m	1m	2m
LUX	19512	7331	1713

LPW-1156TD			
Distance	0.5m	1m	2m
LUX	18863	6305	1595

LPW-2565TD			
Distance	0.5m	1m	2m
LUX	22658	7164	1863

MK-B600T

600Ws手持外拍灯

内置电池无线互控同步闪光灯



GN 闪光指数	68
Li-ion Battery 锂离子电池	14.8V-3000mAh
No. of flash(full charged) 电池满电时输出次数	full power 300 times 全光300次
Recycling time 回电时间	0.1-4 sec.
Charging time 电池充电时间	~ 6hours 约6小时
Flash control 闪光输出调节	6级
Operating power 电源	Replaceable internal battery (14.8V) 可替换式内置锂电池(14.8V, 无记忆)
电池充电方式	插式充
保护装置	自带过热保护装置
Triggering 同步触发方式	2.4G Receiver, Photo Sensor, Sync Cord, Test Button, 外置2.4G遥控高速同步(1/8000秒), 同步闪光, 同步线, 手动触发
LED modeling 造型灯	5W
Beeper switch 回电指示音	on/off有(可开/关)
Color temperature 色温:	5500K ± 200K
Dimension 体积:	29 x 11.5 x 19 cm
Weight 重量:	2.2 Kg (Flash: 1.7Kg, Li-ion: 0.5KG)



- Wireless model: FSK2.4Ghz system
无线模块: FSK2.4GHz超稳定频率系统
- Control mode: 3 groups (7 modes), 7 channels
支持控制模式: 3个组别(7种模式)、7个通道控制方式
- Triggering: Remote, mix control mode, photo sensor
支持遥控模式: 遥控模式、混合控制模式、引闪触发模式
- Remote distance: 100M
可遥控距离: 直径100M范围内(户外开阔地可达100M+以上)



support front curtain sync,
rear curtain sync
支持前帘、后帘快门同步

MK-B600T Kit-1

Item No. 型号:	MK-B600T-K1
Studio Flash 灯头	MK-B600T x 1
Softbox 柔光箱	FEN-6080ST x 1
Kit Bags 摄影箱	WPC-3.1 x 1
Light Stand 灯架	LMC-1700 x 1
Trigger 触发器	RF-Q830LC(for Canon) x 1



MK-B600T Kit-2

Item No. 型号:	MK-B600T-K2
Studio Flash 灯头	MK-B600T x 2
Softbox 柔光箱	FEN-6080ST x 1
Kit Bags 摄影箱	WPC-3.3 x 1
Light Stand 灯架	LMC-1900 x 2
Trigger 触发器	RF-Q830LC(for Canon) x 1
Umbrella 反光伞	UR-T48SB1 x 1
Kit Bags 标准罩	SR-18 x 1





智能手机Wi-Fi操控系统 Smartphone control systems CLL-1600TW / CLL-1600TD

锐鹰CLL-TW摄像灯系列是一款带手机无线Wi-Fi系统的超智能LED聚光灯。可通过手机(iPhone or Android)下载APP智能操作系统，通过无线路由器，远程无线操控灯光，集手动、触摸屏及手机智能控制三种操作方式，具有多灯联控功能，能组成专业演播厅及电影视频拍摄等。比普通摄像灯节能89%，色温的可调范围从3000K-8000K之间任意调节，色显指数Ra95，超大液晶显示，是一款适合于高清视频拍摄、产品广告、宣传片，人物采访、人物摄影、微电影拍摄、专业演播厅、照明等场景使用的环保智能LED聚光灯。

The Falcon Eyes CLL-TW series is a LED spotlight implanted with the latest Wi-Fi system. Smartphone operating system (APP) can be downloaded via the mobile (iPhone or Android), through the help with wireless router you could have the full control of the CLL-TW series. In the APP, you could control the light output, as well as the connection between several CLL-TW series to create a professional studio for film video capture. The CLL-TW series is built with the environmentally intelligent LED system for saving you 89% of power consumption compare other LED lights with similar power. Its color temperature can be adjusted from 3000K-8000K, with color rendering index (CRI) of Ra95, and large LC-display. It is suitable to shoot for microfilming, product advertising, interviewing, and many more! It's no doubt that the CLL-TW series to be your best partner for all scenes shooting.



TOUCH SCREEN



Smartphone control system



Professional LED Panel

型号Model:	CLL-1600TW	CLL-1600TD			
功率Power:	160W				
色温Color Temperature:	3000-8000K				
调光Control:	Variable无极调光				
电压Power Source:	AC 110-240V 60Hz / 50Hz				
体积Size:	W460 x D350 x H400 mm				
WiFi:	Yes	No			
流明Lux(60°)	流明Lux(25°)				
0.5m	1m	2m	0.5m	1m	2m
19000	4200	970	47000	12000	2700